
 

 

 

Styrelsemöte 2021-01-26 
 
Årets första styrelsemöte fick hållas på distans. Mötet behandlade många punkter och tiden 13.00-17.30 
användes i sin fulla längd.  
 
Mötet inleddes med att Annelie Bränström Öhman läste texten Den övergivna tantens hus. 
 
Balsam Karam och Nils-Henrik Sikku har per capsulam utsetts till ledamöter i Biblioteksrådet.  
 
Det blev en innehållsrik och intressant diskussion om nätverk mellan författare som skriver på svenska 
respektive andra språk. Anja Gatu, Alva Hjulman Dahl och Anisur Rahman kom med många intressanta 
tankar, som att bilda nätverk, få fler medlemmar, höra vad författare med andra modersmål har för 
förväntningar på förbundet, och att arbete i denna riktning redan gjorts i Uppsala, erfarenheter som kan tas 
tillvara. Niclas Hval informerade om att det är möjligt att hålla en kurs på Valand. Per Wirtén föreslog 
slutligen att ett seminarium/samtal med temat ”Rätt till sitt språk" skulle kunna vara en punkt under 
Bokmässan. 
 
Rådet för samisk litteratur hade vid sidan av Carina Bergström förstärkts med den erfarne rådsmedlemmen 
Nils-Henrik Sikku. Han gav en utförlig lägesbeskrivning och gick igenom 10-punktsprogrammet. Vissa 
punkter har uppnåtts, och andra kanske ska komma till som att lyfta arbetet med att få fler kvalificerade 
översättare. Niclas Hval informerade om en 2-årig kurs på Valand, som kanske skulle kunna innefatta 
samiska. 10-punktsprogrammet bör revideras och styrelsen beslutade att rådet får i uppdrag att göra detta 
och återkomma. Styrelsen enades om att samisk litteratur bör kunna få utrymme under Bokmässan.  
 
Politiker för de olika partierna kommer att bjudas in för att diskutera litteraturpolitiska frågor.  
 
Grethe Rottböll berättade att förbundet erbjudits en heldag under Bokmässan. Pengar ska sökas för att 
täcka hela eller delar av kostnaden. Innehållet ska diskuteras vid kommande möten. Styrelsen tog beslutet 
att delta på Bokmässan.  
 
Anja Gatu valdes in som styrelsens representant i Biblioteksrådet. 
 
Styrelsen beslutade att utifrån invalslistan välja in 23 nya medlemmar och avslå 11.  
 
Helena Öberg Carlsson, kulturutvecklare i Västmanland redogjorde för arbetet inom regionen, med fokus 
på litteratur. Hon uppmanade Författarförbundet att vara mer närvarande i det regionala arbetet. 
 
Thomas Kangas redogjorde för Arbetsgruppen för Bokens värde och det som hittills gjorts. Arbetsgruppen 
kommer att arbeta vidare med att uppdatera kunskapen om bokmarknadens utveckling och ta fram 
konkreta förslag och krav för att driva det kulturpolitiska arbetet. 
 
Carina Bergström för Förbundsstyrelsen 
 
 
 


